
مدیر عامل شرکت گاز استان کردستان:

 گازرسانی به روستاهای صعب العبور 
و نقاط صفر مرزی از جمله شاهکارهای 

شرکت گاز کردستان است
گازرسانی،  گفت:  کردستان  استان  گاز  شرکت  عامل  مدیر 
نگهداری و انتقال گاز  به داخل منازل روستاهای نقاط کوهستانی 
استان بسیار سخت بود و گازرسانی به مناطق صعب العبور و نقاط 
است. کردستان  استان  گاز  شرکت  شاهکارهای  جزو  مرزی  صفر 
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان کردستان، احمد فعله 
بسیارزیاد  العبور  استان کردستان روستاهای صعب  افزود:در  گری 
ثمره تلاش  و سخت  مناطق کوهستانی  این  به  گازرسانی  و  است 
سازمان  سایر  تعامل  و  همکاری  و  استان  در  همکاران  زحمات  و 
و  هستند  زحمات  این  قددردان  مردم  اینکه   بیان  با  هاست.وی 
می دانند که جمهوری اسلامی چه خدمات ارزشمندی به آنها ارائه 
به  مایع  تامین سوخت  اینکه  به  توجه  با  داشت:  است،اظهار  داده 
این مناطق صعب العبور هرساله به سختی و با مشقات فراوان انجام 
می گرفت، شرکت گاز کردستان برای هموار شدن و رفاه خال مردم 
اقدام به گازرسانی کرده اند.وی با بیان اینکه وقتی به شهر یا روستایی 
مرزی گازرسانی میشود مسئله قاچاق خودبه خود منتفی میشود، افزود: 
کنترل سوخت مایع و جلوگیری از قاچاق آن دشوار بود و تبعات ناشی 
از آن برای کشور بسیار بود به همین دلیل گازرسانی به این مناطق از 
اهمیت خاصی برخوردار است.مدیر عامل شرکت گاز استان کردستان 
در مورد پروژه های فعال شهرستان مرزی مریوان گفت : هم اکنون 
عملیات گازرسانی در 5 مجتمع این شهرستان فعال است که شامل 
مجتمع روستایی گله که شامل روستاهای چالی سور ، گله ، زویدان 
، کیلی گران و عیسولی که اکنون 15 هزار و 855 متر لوله گذاری 
صورت گرفته است .وی افزود : 2 مجتمع دیگر شامل مجتمع روستایی 
گماره لنگ که روستاهای ویله ، ماسیدر ، گماره لنگ ، و دره پنبه دان 
را در بر می گیرد و تاکنون 6 هزار و 895 متر لوله گذاری و مجتمع 
روستایی قمچیان که شامل روستاهای تراق تپه ، قمچیان ، گوگجه و 
کانی تمرخان است که شبکه گذاری در این مجتمع 12 هزار و 850 
متر تا پایان آبان ماه انجام گرفته است.فعله گری در ادامه به  2 پروژه 
فعال خط فلزی اشاره کرد و اظهارداشت : خط فلزی 6 اینچ شهر چناره 
که تاکنون 5200 جوشکاری انجام گرفته و 5 هزار و 195 متر دفن 
صورت گرفته و خط فلزی 6 اینچ تراق تپه که جوشکاری صورت گرفته 

3 هزار و 506 متر و دفن 2 هزار و 733 متر می باشد.

اولین برف پاییزی ارتفاعات شمال تهران را 
سفیدپوش کرد

اولین برف پاییزی ارتفاعات شمال تهران را  سفید پوش کرد 
و نیروهای ستاد برف روبی شهرداری منطقه یک به صورت آماده 
باش اقدام به پاکسازی این نواحی نمودند.به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه یک با آغاز بارش برف از پنجشنبه شب 11 آذرماه 
)عج(، محلاتی،  قائم  از جمله شهرک  منطقه  ارتفاعات شمالی  در 
لاله، دارآباد، گلابدره، ولنجک و... حمید رضا حاجوی شهردار این 
محیط  و  شهری  خدمات  معاون  خدامی  افشین  همراه  به  منطقه 
با  نواحی  شهرداران  و  شهری  خدمات  رییس  لیلاز  امیر  زیست، 
حضور میدانی خود اقدام به بازدید از سایت های مرکزی و فرعی 
رفع  و  برفروبی  عملیات  و  نمود  بارشی  نقاط  و  منطقه  روبی  برف 
لغزندگی معابر  را رصد کرد.گفتنی است با توجه به اینکه شمیران 
بیشترین میزان بارش باران را در 2۴ ساعت گذشته در استان تهران 
داشته است در این بارش کلیه ادوات، تجهیزات و نیروهای عملیاتی 
عملیات   و  بودند  رسانی  خدمات  آماده  شده  انجام  بینی  پیش  با 
بدون مشکل  انجام شد و آبگرفتگی در معابر منطقه به وجود نیامد.

تجهیز سایت های برف روبی شمال شرق 
تهران به امکانات زمستانی

 ۴ منطقه  شهرداری  زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
همزمان با اجرای طرح نگهداشت شهر و در آستانه فصل سرما از راه 
اندازي و تجهیز 10 سایت برف روبي در نقاط مختلف منطقه ۴ خبر 
داد.به گزارش روابط عمومي شهرداري منطقه ۴ ، »رضا معلم« با اعلام 
این خبر افزود: همزمان با اجرای طرح نگهداشت شهر و  با توجه به 
آغاز فصل سرما و احتمال بارش های ناگهانی باران و برف و جلوگیری 
از هرگونه آبگرفتگی معابر و خدمت رسانی هرچه بیشتر و بهتر به 
شهروندان، سایت های برف روبی نواحی 9 گانه تجهیز  و در آماده 
باش کامل قرار گرفت.معاون شهردار منطقه ۴ از 10 سایت برف روبي 
مجهز به امکانات مناسب و تجهیزات و خودروهاي مورد نیاز برف روبي 
در سطح منطقه خبر داد و گفت:   در این راستا 10 سایت برف روبی 
در نواحی نه گانه به تجهیزات زمستانی مجهز شد، از این تجهیزات می 
توان به بیش از 21 دستگاه ماشین الات تخصصی برف روبی، بیش از  
20 هزار  کیسه شن و نمک و مخازن زرد رنگ جهت نصب و استقرار در 
نقاط حساس و شیب دار و رمپ و لوپ های بزرگراهها و نقاط حساس 
برای استفاده در زمان بارش و .... اشاره کرد.وی در پایان گفت: در این 
فصل از اهم وظایف اداره خدمات شهری و نواحی نه گانه جلوگیری از 
مسدود شدن جوی ها و کانال ها در صورت بارندگی ها و رفت و روب 

و نظافت شهر است.

خبرخبر

شهردار قم با اشاره به اینکه به دنبال زنده نگه داشتن 
یاد و خاطره شهدا و چراغ راه آنان هستیم، گفت: با ایجاد 
خانه موزه شهید فخری زاده نیز به دنبال این هستیم تا این 

شهید و مرکز فرهنگی ایجادشده چراغ راه جوانان باشد.
به گزارش شهرنیوز، دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد در 
زاده  فخری  موزه شهید  خانه  اجرایی  عملیات  آغاز  مراسم 
داشت:  اظهار  است،  فرهنگ  پیام آور  شهید  اینکه  بیان  با 
این فرهنگ همانند چراغی باید پیشران حرکت های جامعه 
باشد.وی با بیان اینکه شهیدی مثل فخری زاده از هر جهت 
دانشمند جامعه ای  این شهید هم  تصریح کرد:  بود،  نمونه 
بوده که در علوم مختلف صاحب نظر است و هم به مقام بالای شهادت رسیده بود و در حال حاضر نیز الگویی برای 
و شهدای  تمام شهدا  و خاطره  یاد  گرامیداشت  با  قم  بگیرند.شهردار  پیش  در  را  راهش  باید  که  بوده  آینده جوانان 
هسته ای خاطرنشان کرد: این شهدا سرمایه های ارزشمند در شهر به شمار می روند و باید طوری برنامه ریزی کرد که 

این مسیرهای شهدا و راهی که در پیش گرفته اند، ادامه یابد.
وی با تأکید بر اینکه آنچه ما باید به آن توجه کنیم این بوده که چقدر قدر و منزلت این سرمایه ها را می دانیم، ابراز 
کرد: متأسفانه در این قسمت دچار ضعف هستیم، چراکه رشد به این معنا است که از سرمایه های در اختیار استفاده 

کنیم و حفظ این سرمایه ها واجب است.
سقائیان نژاد با اشاره به اینکه به دنبال زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا و چراغ راه آنان هستیم، افزود: با ایجاد 

خانه موزه شهید فخری زاده نیز به دنبال این هستیم تا این شهید و مرکز فرهنگی ایجادشده چراغ راه جوانان باشد.
وی اذعان کرد: در ادامه راه شهدا دچار ضعف نمی شویم و با استقامت راه آنان را دنبال کرده و بر این باوریم که 

باید نسل های آینده را با شهدای عزیز به عنوان سرمایه های ارزشمند آشنا کنیم.

نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  مدیر  ساری-مرآتی: 
سازی  فرهنگ  داشت:  اظهار  مازندران  استان  ای  جاده 
ایمنی ترافیک توسط دستگاه های ذی ربط وقانون مداری 
توسط مردم در کنار ایمن سازی راه ها ، مهمترین ضرورت 
ارتقای ایمنی جاده ای است.به گزارش روابط عمومی اداره 
، مهندس  مازندران  ای  نقل جاده  و  راهداری و حمل  کل 
داشت:  اظهار  مطلب  این  اعلام  ضمن  نجفی  عباسعلی 
فرهنگ سازی ایمنی ترافیک توسط دستگاه های ذی ربط و 
قانون مداری توسط مردم سهم چندانی در هزینه نگهداری 
راه ها نداشته اما در ارتقای ایمنی راه ها نقش آفرین بوده 
و باید مورد توجه جدی قرار گیرد.وی با تاکید بر برنامه های ارتقاء ایمنی در راه های استان افزود: عمده تصادفات در 
جاده های استان ناشی از رفتار پرخطر رانندگان بوده که رعایت قوانین و مقررات و فرهنگ ترافیکی می تواند نقش 
مهمی در ارتقای ایمنی جاده ها ایفا کند.مهندس نجفی بر ضرورت تعامل هر چه بیشتر برای ارتقای ایمنی راه ها و 
تقویت ناوگان حمل ونقل بار و مسافر تاکید کرد و گفت: بایدباتقویت ناوگان حمل ونقل عمومی فرهنگ استفاده ازحمل 
ونقل عمومی درجامعه نهادینه شود.مدیرکل راهداری وحمل ونقل جاده ای استان با اشاره به درپیش بودن فصل سرما 
و بارش گفت: هماهنگی دستگاه های ذی ربط درعملیات راهداری زمستانی افزایش ایمنی ترددر ایام زمستان رابه 
دنبال خواهد داشت.مهندس نجفی ازآمادگی اداره کل راهداری وحمل ونقل جاده ای استان با اورهال کردن ماشین 
آلات و تجهیزراهدارخانه هابرای تامین امنیت کاربران جاده ای درزمستان پیش رو خبرداد و افزود: افزایش گشتها 
وحضورپلیس راه باهمکاری سایردستگاههای ذی ربط درساعات پیک شلوغی جاده ها وایام تعطیلی آخرهفته هاباتوجه 

به تجارب پیشین نقش مهمی درکاهش تصادفات جاده ای دارد.
گفتنی است مازندران 10۴00 کیلومتر راه ارتباطی دارد.

 تلاش مدیریت شهری قم 
برای معرفی بیشتر شهدا به عنوان الگوهای جامعه

 فرهنگ سازی و قانون مداری 
ضرورت ارتقای ایمنی راه ها ست

»شهر  اینکه  بیان  با  اراک  فرمانداری  سرپرست  امیدی:  فرناز  اراک- 
حل  برای  را  ظرفیت ها  تمام  گفت:  است«  عدیده ای  مشکلات  دچار  اراک 

مشکلات به کار می گیریم. 
امیر هادی در مراسم تکریم و معارفه سرپرست فرمانداری اراک با اشاره 
به قبول مسئولیت فرمانداری اراک اظهار داشت: زمینه ای فراهم شد تا دینی 
که نسبت به استان مرکزی و شهرستان اراک که در آن پرورش یافته ام، ادا 
کنم، استان و شهرستانی که بستر رشد اداری و توسعه اداری بنده بود و توفیق 
خدمت در حوزه های متعدد عمرانی و اجرایی آن را داشته ام و از این جهت به 

اراک و اراکی ها و مردم استان مرکزی بدهکار هستم.
وی بیان کرد: همچنین از همه معتمدان، ریش سفیدان، بزرگان، احزاب، 
فعالان عرصه سیاسی، تشکل ها، خبرنگاران، ائمه جمعه و جماعات، شوراهای 
بازاریان، بسیجیان دلاور، پیشه وران و همه  اسلامی شهر و روستا، اصناف و 

آحاد مردم متدین و شریف اراک طلب یاری می کنیم.
سرپرست فرمانداری اراک گفت: پیش رویِ انقلاب اسلامی ظرفیت بسیار 
ارزشمندی به نام سند گام دوم انقلاب از سوی مقام معظم رهبری با نگاه به 
افتخارات ۴0 سال گذشته و با نگاه به توسعه، بالندگی و امید به آینده این 

کشور ابلاغ شده و پیشگام و پیشران این حرکت جوانان هستند.
و  اراک  فرمانداری  در  موجود  ظرفیت  اعتبار  به  بنده  افزود:  هادی 
بخشداری های تابعه، ظرفیت موجود در دستگاه های اجرایی و اداری شهرستان 

و  ملی  نگاه  با  توانمند  و  فرهیخته  استاندار  حضور  مرکزی،  استان  و  اراک 
ظرفیت ملی این تعهد را می دهم که در مسیر خدمتگزاری و خدمت رسانی و 
تلاش برای بالندگی شهرستان اراک به صورت خستگی ناپذیر و توام با عشق 

و علاقه وصف ناپذیر بکوشم.
وی عنوان کرد: ظرفیت امروز موجود در استان مرکزی ظرفیتی مثال زدنی 
است، وجود استاندار جدید با یک چهره ملی شناخته شده در سطح دولت، وجود 
آیت الله دری نجف آبادی نماینده ولی فقیه در استان و ظرفیت نمایندگان پرتلاش 
همه در خدمت شهرستان هستند و امیدوارم قدردان این ظرفیت باشیم و بتوانیم 

موتور محرکه توسعه و بالندگی شهرستان اراک باشیم.
سرپرست فرمانداری اراک گفت: شهرستان اراک علی رغم چهره صنعتی و 
علی رغم توسعه یافتگی در بسیاری از حوزه ها هم دچار مشکلات عدیده ای است، 
متعدد  مسائل  اراک،  در  موجود  آلایندگی های  مسئله  زیست،  محیط  مسئله 
سیاسی، اجتماعی، امنیتی، فرهنگی از جمله مسائلی  هستند که در صورت عدم 

رسیدگی به موقع، مشکلات فراوانی را برای مردم شهرستان رقم می زنند.
هستم،  گرانبها  گنجینه  دو  میراث دار  امروز  بنده  کرد:  تصریح  هادی 
گنجینه نخست محصول 35 سال خدمتگزاری پدرم در دانشگاه علوم پزشکی 
محصول  دوم  گنجینه  و  است  مرکزی  استان  درمانی  و  بهداشتی  و خدمات 
بنده »دکتر محمدباقر صدوق« چهره  دایی مرحوم  و زحمات  سال ها تلاش 
ماندگار محیط زیست کشور و مدیرکل سازمان حفاظت محیط زیست استان 
مرکزی است امیدوارم به درستی به صیانت از این دو گنجینه گرانبها که نزد 

بنده به امانت سپرده می شود عمل کنم.
وی درپایان خاطرنشان کرد: از آنجا که بعد هر انتصاب مراسمات و دید 
تبیین  به شکلی  مسیر  که  داریم  دارد، خواهش  وجود  مرسوم  بازدیدهای  و 
شود که دید و بازدیدهای مرسوم  را در قالب یک برنامه زمان بندی با وظایف 
تبیینی و وضعیت دستگاه ها داشته باشیم و با وضعیت موجود در آنها آشنا 
شویم، همچنین از نصب و تهیه بنر و سایر شیوه های مرسوم هم به منظور 

صرفه جویی حتما خودداری شود.

با هدف افزایش سطح دانش فنی کارکنان و پرورش نیروهای متخصص برای 
نخستین بار در شرکت ملی حفاری ایران،  آموزش و توانمندسازی کارآموزان به 

روش استاد شاگردی )mentoring( در دستور کار اداره آموزش و تجهیز نیروی 
انسانی شرکت قرار گرفت.مجید مظلومی رئیس آموزش برق و مکانیک شرکت 
روز یکشنبه )هفتم آذرماه 1۴00( در این باره گفت: این شیوه آموزشی با همکاری 
مدیریت های عملیات حفاری و اداره آموزش و تجهیز نیروی انسانی برنامه ریزی و 

از بهمن ماه سال جاری اجرایی خواهد شد.
وی بیان اینکه  شیوه آموزش و ارزیابی منتورینگ به صورت مدون و برنامه 
ریزی شده برای اولین بار در سطح شرکت اجرا می گردد، توضیح داد: شرکت 
های پیشرو در سطح جهان دوره های آموزش رسمی خود را به واسطه اثربخشی 
به نسبت پایین و نرخ بازده غیرشفاف و روش های معمول بتدریج به روش های 
نوین توسعه منابع انسانی که در آن توجه اصلی بر مدیریت یادگیری کارکنان و 
تبادل تجربه و آموزش های انفرادی تغییر داده اند.مظلومی افزود: منتورینگ یک 
روش آموزشی است که در دهه اخیر توانسته نقش بسزایی در ارتقاء سطح آموزش 
 )mentor( تخصصی کارکنان مجموعه های صنعتی ایفا نماید که به طور خلاصه

توانایی های   آنالیز  با  و دارای دانش و مهارت  است که  با تجربه  ارشد  فردی 
کارآموز )mentee( همانند راهنما و مرشد رفتار  و با توجه به تجربه و اطلاعات 
شغلی به او کمک می کند.رئیس آموزش برق و مکانیک اداره آموزش و تجهیز 
نیروی انسانی شرکت ملی حفاری ایران اظهار کرد: استاد که خود نیز پیش از این 
دوره های آموزشی منتورینگ را با کمک مشاور صنعتی گذرانده و از نظر سطح 
علمی و تجربه حرفه ای تایید صلاحیت گردیده در این راهکار آموزشی فرصت 
خواهد داشت که از تجربه و دانش خود به شیوه آسان نسبت به انتقال آموزه ها به 
شاگرد اقدام نماید.وی با اشاره به اینکه در این روش موفق آموزشی که در مرحله اول 
برای حدود 50  نفر از کارکنان مدیریت های عملیاتی تعریف شده، استاد  یاد دهنده و 
شاگرد  به عنوان یادگیرنده در کنار هم قرار می گیرند و کارآموزان پس از گذراندن مدت 
آموزش و تبادل تجربه و مشخص شدن پیش نیازهای آموزشی، سطح فراگیری آنان 
مورد ارزیابی قرار می گیرد و تا زمانی که به سطح قابلیت های فنی و شخصیتی مورد 

انتظار نرسند فرآیند آموزشی ایشان ادامه می یابد.

استانداری خوزستان گفت:  اقتصادی  امور  معاونت هماهنگی  سرپرست 
مهمترین موضوعی که مدنظر ما است و باید آن را به طور ویژه دنبال کنیم، 
و  کشاورزی  مختلف صنعت،  بخش های  در  اشتغال  و  اقتصادی  توسعه  روند 
خدمات است. در این راستا، برنامه های مختلفی با توجه به پتانسیلی که در 

این استان بزرگ و پهناور وجود دارد را داریم دنبال می کنیم.
تولید  پایان نشست ستاد تسهیل و رفع موانع  امروز در  آقارضا فتوحی 
استان در جمع خبرنگاران اظهار کرد: مهمترین موضوعی که مدنظر ما است 
در  اشتغال  و  اقتصادی  توسعه  روند  کنیم،  دنبال  ویژه  طور  به  را  آن  باید  و 
بخش های مختلف صنعت، کشاورزی و خدمات است. در این راستا، برنامه های 
مختلفی  با توجه به پتانسیلی که در این استان بزرگ و پهناور وجود دارد، 
براساس معیارهایی که می تواند منجر به افزایش تولید و افزایش اشتغال شود 

را داریم دنبال می کنیم.
وی افزود: در بخش کشاورزی یکی از موضوعاتی را که باید به صورت 
ویژه دنبال کنیم، شهرک های کشاورزی از قبیل زراعت، باغبانی، دامپروری و 

شیلات است. در بحث خدمات، بانک های استان با توجه به منابعی که دارند، 
باید وصولی ها، با خروجی ها و تسهیلاتی که می دهند، همخوانی داشته باشند.

خوزستان  بانکهای  تسهیلات  اعطای  خصوص  در  کرد:  تصریح  فتوحی 

فرصت  از  باید  استفاده می کنند،  استان  از ظرفیت  اینکه شرکت ها  دلیل  به 
این شرکتها استفاده و بهره مند شویم تا منجر به عمران و آبادی استان شود.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان با اشاره 
به دیگر برنامه مهم این معاونت، گفت: بحث اشتغال در بین فارغ التحصیلان 
دستگاه های  تخصصی،  رشته های  بحث  در  است؛  مدنظر  مختلف  رشته های 
اجرایی باید با موسسات آموزش عالی برنامه داشته باشند که فارغ التحصیلان 
براساس  و  عمران  و  گاز  نفت،  در کشاورزی، صنعت،  رشته های مختلف چه 

معیارها، در بخش خصوصی مشغول به کار شوند.
با  همجواری  به  توجه  با  خوزستان  در  تجارت  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
عراق بیان کرد: موضوع اساسی که الان بسیار مهم است ، تجارت و بازرگانی 
در خوزستان است .با توجه به وضعیت خوزستان در همجواری با عراق، باید 
این تعاملات بیشتر باشند و برنامه ریزی اساسی در بحث های تجاری یکی از 
موضوعات اساسی است که دنبال می شود. در بحث حمل و نقل و بنادر نیز 

حدود 300 کیلومتر مرز آبی داریم و باید به این بخش رونق داد.

 اعضای هیات مدیره دوره هشتم سازمان با اعضای شورای شهر اهواز در محل 
سالن جلسات شورا دیدار کردند. دکتر کورش خواجوی ضمن تشکر از تشکیل این 
جلسه اظهار کرد: همکاری و هماهنگی جامعه ی مهندسان ، شورا و شهرداری 
فرآیند ساخت و ساز را بهبود می بخشد و امیدوارم با همکاری شورای اسلامی 
کلانشهر اهواز بتوانیم در جهتعمران و آبادانی، گام های خوبی برداریم . وی افزود: 
با توجه به اینکه در جلسات شورای شهر دغدغه های مردم مطرح می شود، در 
تعاملات سازمان نظام مهندسی ساختمان و شورای شهر، منافع مردم در صنعت 
ساختمان را سر لوحه کار خود قرار می دهیم که در این راستا نیاز به حمایت 
این پارلمان محلی داریم. وی خاطر نشان کرد: سازمان نظام مهندسی ساختمان 
خوزستان در بخش های طراحی و نظارت عملکرد بسیار قابل قبولی دارد اما در 
بخش اجرا شاهد ورود افراد فاقد صلاحیت در اجرای ساختمان ها هستیم که با 
همکاری ارگان های مرتبط با ساخت و ساز می توانیم در این مورد هم موفقیت 

کسب نماییم.
رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان خوزستان به تعرفه خدمات مهندسی 
اشاره کرد و  ادامه داد: حق الزحمه مهندسان با هزینه ها و قیمت تمام شده یک 
ساختمان تناسب ندارد و تعرفه خدمات مهندسان بسیار پایین است که در تلاش 

هستیم نسبت به بازنگری در تعرفه ها اقدام نماییم.
وی در ادامه بر لزوم استفاده از تجارب و ظرفیت های مهندسان شهرساز در 
امور مرتبط با شهرسازی شهرداری تاکید کرد و گفت: مهندسان شهرساز در حوزه 
های مختلفی می توانند به شهرداری کمک نمایند و اعضای شهرساز سازمان نظام 
مهندسی ساختمان خوزستان، به عنوان بازوان اجرایی و فکری شهرداری، آماده 

هرنوع همکاری می باشند.

مهندسی  نظام  سازمان  اول  رئیس  نایب  غلامی،  فیروز  مهندس  سپس 
ساختمان خوزستان اظهار کرد: سازمان نظام مهندسی ساختمان، شهرداری و 
مسکن و شهرسازی سه ضلع اصلی ساخت و ساز هستند که ارتباط تنگاتنگ 
آن ها باعث بالا رفتن کیفیت ساخت و ساز و رعایت هرچه بیشتر مقررات ملی 
ساختمان می شود. وی ادامه داد: در حوزه مسائل شهری و عمرانی نیاز به برگزاری 
نشست های هم اندیشی میان شورای شهر، شهرداری و نظام مهندسی ساختمان و 
تشکیل یک اتاق فکر است. در ادامه مهندس عبدالرحیم رشیدی پور، عضو شهرساز 
سازمان نظام مهندسیساختمان خوزستان، با بیان اینکه نقش مهندسان شهرساز 
در بخش هاي مختلف ساخت و ساز شهري مثمر ثمرتر است اظهار کرد:  جاي 
خالي مهندسان شهرساز در مقوله هاي شهري که باید بر آن ها نظارت داشته باشند 

و یا از تخصصشان استفاده شود کاملا محسوس است.
وی ادامه داد: بي توجهي به تخصص شهرسازي باعث آشفتگي در سیما  و 
منظر شهري و نهایتا سلب اسایش شهروندان می شود به همین دلیل باید نقش 
مهندسان شهرساز در شهرها پر رنگتر شود و به ضرورت نظارت شهرسازي بر 
ساخت و سازهاي شهري توجه بیشتری شود. در این جلسه مهندس علیرضا 
مومنی، عضو معمار هیات مدیره، نیز به اهمیت سیما و منظر شهری اشاره کرد و 
گفت : هم اکنون شهر اهواز دچار آشفتگی سیما و منظر است و شهر چشم انداز 
خوبی برای شهروندان ندارد . استفاده از مصالح ناموزون ، احجام نامانوس و عدم 

توجه به معماری بومی و مصالح بوم آورد چهره شهر را به هم ریخته است.
وی تاکید کرد که شورا و شهرداری می توانند با استفاده از ظرفیت معماران 
عضو سازمان و تقویت کمیته سیما و منظر برای این مشکلات چاره اندیشی کند. 
در ادامه مهندس محمدعلی عبدالله پور، عضو هیات مدیره سازمان، با تاکید بر 

اینکه هدف ما رضایت شهروندان و توسعه همه جانبه جامعه و محیط زندگی 
انسانی اظهار کرد: همکاری و تعامل سازمان نظام مهندسی ساختمان، شورای 
شهر و شهرداری ها ساختن شهری ایمن، پایدار، زیبا و شایسته شهروندان را رقم 

خواهد زد.
وی ادامه داد: سازمان نظام مهندسی آماده ارایه هرگونه همکاری با مجموعه 
شهرداری در خصوص تاسیسات شهری، ایمن سازی پارک ها، نمای ساختمان ها، 
المان های شهری، ساماندهی نورپردازی ساختمان ها و... است و با همکاری و تعامل 
صحیح می توان به شعار خدمت به شهروندان، جامه عمل پوشاند. اعضای شورای 
شهر نیز مسائلی را در خصوص نظارت، ارائه گزارشات به شهرداری، رعایت کدهای 
ارتفاعی، تبدیل دوبلکس ها و پنت هاوس ها به واحد، پیش آمدگی،کمیسیون ماده 

100 و... مطرح کردند.

سرپرست فرمانداری اراک: 

تمام ظرفیت ها را برای حل مشکلات شهر به کار می گیریم

با هدف افزایش سطح دانش فنی کارکنان در شرکت ملی حفاری ایران

آموزش و توانمندسازی کارآموزان به روش استاد شاگردی )منتورینگ( در دستور کار قرار  گرفت

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان

توسعه اقتصادی و اشتغال را به طور ویژه دنبال می کنیم

دیدار اعضای شورای شهر اهواز با هیات مدیره سازمان 
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